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Till: kommun@eksjo.se <kommun@eksjo.se> 
Ämne: Medborgarförslag  
 
 
Här lämnar jag medborgarförslag om Husargatan. De kör för fort på vår gata.  
 
Förr hade vi ett hinder som gjorde susen. Vi fick bort tunga fordon som traktorer och lastbilar. Sedan togs 
hindret tyvärr bort och gatan blev rak och bredare igen. Nu kör folk för fort igen.  
 
Jag har skrivit om detta innan.  Varför tar ni bort ett bra hinder som gör att trafiken saktar ner och gatan blir 
trygg? Det går barn och hundar här. Man vågar inte gå över gatan för de kör för fort. Hindret gjorde susen jag 
vill inte att mitt namn går ut offentligt. Men alla är nog ganska trötta på denna trafik på vår gata.  
 
Ingen synpunkt utan gör om gör rätt. Det är synd att ni låter bilarna köra för fort på en gata inne i stan. Hoppas vi 
kan få ett sådant hinder.  
 
Det var ett bra hinder. Antar att ni vill få ner hastigheten på vår gata också. Det märker ni ju, man får ingen go 
stund. Det är en mycket trafikerad gata, det är synd att det blev så igen. Gör om gör rätt. Ett sådant hinder kan vi 
få med. Där kan du brassa på i hög fart. Högsta hastighet var nog 70 km i timmen när ni mätte i hemlighet. Det 
är ju bra. En gång innan vårt hinder så swischade en bil förbi i 70 km hastighet minst, precis efter att jag gått 
över gatan.  
 
Jag kan nog tala för alla som bor här. Lycka till. Tack för ni gör två hinder igen på vår gata. Ni har ju hinder 
överallt annars också. Det går barn och hundar här. Tänk på det med! 
 
Hälsningar från  
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